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زلزله های ۶ و ۴ دهم و ۶ و۳ دهم ریشتری ۲۳ آبان بندرعباس ویژگی هایی داشت 
که می توانست آن را با ده ها هزار قربانی و مجروح به فاجعه ای ملی تبدیل کند اما 
این رخداد با کمترین لطمه انسانی سپری شد که بخش بسیار بزرگی از آن را مدیون 

قهرمانانی هستیم که در کلام به آنان جفا کرده ایم.
 شاید بارها از مهندسان و سازندگان مسکن با نام ها و توصیف های نامناسبی مانند 
بساز و ... نام برده ایم اما زلزله اخیر نشان داد دست اندرکاران صنعت ساختمان در 
بندرعباس با وجود تمام کاستی هایی که ممکن است در کارشان وجود داشته باشد، 
اما حداقل کم فروشــی نکرده اند و اکنون ماییم که باید به خاطر به کار بردن تعابیر 

نامناسب از آنها عذرخواهی کنیم.
 زلزله ای با این شــدت و زمان طولانی و با تراکم جمعیت تقریباً ۶۰۰ هزار نفری 
بندرعباس با تنها یک جان باخته، چیزی شــبیه معجزه اســت که در کنار باورها و 
اعتقادات معنوی و مذهبی، نقش نجات بخش عامل انســانی را در آن نباید نادیده 

گرفت.
 حتی آپارتمان های مسکن مهر پیامبر اعظم)ص( بندرعباس نیز که پیش از این بارها 

نسبت به پایداری آن در برابر زلزله هشدار داده بودند در این آزمون سربلند ماندند .

کارشناسان زلزله و حوادث طبیعی و مهندسان صنعت ساختمان با یکدیگر هم نظر 
هستند که قرار نیست در برابر زلزله ساختمان ها هیچ آسیبی نبینند بلکه باید به قدری 
جان سخت باشد که به سادگی آوار نشوند و به ساکنانشان فرصت نجات جان یا پناه 
گرفتن بدهند و این دقیقاً همان اتفاقی است که در زلزله بندرعباس شاهد آن بودیم.

 در این ماجرا نقش یکایک دست اندرکاران صنعت ساختمان ستودنی است و این 
ستایش از تولیدکنندگان استانی مصالح ساختمانی تا مهندسان،  ناظران ، مجریان،  
کارشناسان آزمایشگاه فنی و مکانیک خاک ، کارگران و بنایان تا متولیان بخش های 

خصوصی و دولتی را شامل می شود.
 بندر عباس و ایران امروز بخش دیگری از قهرمانان خود را شــناخته اســت که در 
سالهای اخیر به دلایل فرهنگی اجتماعی و اقتصادی ، با وجود ساخت صدها هزار 
مسکن مهر و غیر مهر،  مورد بی مهری و زخم زبان قرار گرفته بودند. این تلنگری 
اســت تا در باورهای ذهنی خود و بخش منفی فرهنگ جاری شخصی و عمومی 

بازنگری کنیم.
بی شک از این پس خانه های بندرعباس نه فقط از نظر فیزیکی بلکه از منظر روانی 
نیز مامن مردم هستند و امنیت خاطری بیش از گذشته در جامعه جاری خواهد بود.

نکته ...

یک عذرخواهی به قهرمانان زلزله بندرعباس بدهکاریم

مشاور رییس جمهور در نشست مشترک با مدیران عامل مناطق 
ویژه اقتصادی مطرح کرد؛

مدیران مناطق ویژه اقتصادی افسران 
جنگ اقتصادی با دشمن هستند 

اقتصاد کیش-  مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری  ـصنعتی و ویژه 
اقتصادی به جایگاه مناطق ویژه و آزاد اقتصادی در رونق اقتصادی کشور اشاره کرد و مدیران 

مناطق آزاد و ویژه اقتصادی به نوعی افسران جنگ اقتصادی با دشمن هستند. 
سعید محمد روز یکشنبه در نشست مشترک مدیران عامل مناطق ویژه اقتصادی کشور که 
در منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام استان البرز برگزار شد، افزود: امروز کشور 
دستخوش تحریم های ظالمانه ای شده و دشمن به دنبال این هست تا از توسعه اقتصادی 

کشور جلوگیری کند.
وی اظهار داشت: هدف اصلی دشمن بحث معیشت مردم است که آن را هدف گرفته که 
در چنین شرایطی نقش مناطق ویژه اقتصادی برای خنثی سازی اهداف دشمن بسیار حائز 

اهمیت است.
مشــاور رییس جمهور گفت: امروز با دارا بودن بیش از یک هزار و ۳۰۰ واحد اقتصادی 
در مناطق ویژه اقتصادی که در بخش های مختلف تولیدی، صادرات، خدمات، ترانزیت، 
فناوری و واردات مشغول فعالیت هستند یک بدنه بزرگی از فعالان اقتصادی را در خود 

جای داده اند.
سعید محمد با اشاره به اینکه ظرفیت های کشور به لحاظ سرزمینی بسیار بالا است، افزود: 
کشور ما با توجه به دسترسی به آب های آزاد جنوب و از طرفی منطقه آسیای مرکزی و قفقاز 
و همچنین به لحاظ اینکه به نوعی در مسیر راه ابریشم و یا یک کمربندی یک جاده که طرح 
جدید چینی ها است قرار دارد، ظرفیت بالایی را به لحاظ سرزمینی در اختیار ما گذاشته است.

وی با بیان اینکه مناطق ویژه اقتصادی در جای جای کشور می توانند از این ظرفیت ها بهره مند 
شوند، تصریح کرد: کریدور شمال به جنوب و کریدور شرق به غرب و دارا بودن ارتباطات 

با 15 کشور همسایه از مزیت های کشور ما به شمار می رود.
سهم ایران برای صادرات به کشورهای همسایه تنها 24 میلیارد دلار است

 ـصنعتی و ویژه اقتصادی با اشاره به اینکه واردات این  دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری 
کشورها یک هزار و 1۰۰ میلیارد دلار است، گفت:  متاسفانه سهم ایران از این صادرات حدود 
۲۴ میلیارد دلار است لذا از ظرفیت های موجود استفاده حداکثری نمی شود این در حالی 
است که در شرایط سخت تحریم که صادرات می تواند کمک کار تولیدکنندگان و فعالان 

اقتصاد کشور و اقتصاد کشور باشند.
سعید محمد ادامه داد: امروز در دنیا بیش از 5 هزار و ۴۰۰ منطقه ویژه اقتصادی داریم که بخش 

عمده ای از تجارت و تولید در دنیا در مناطق ویژه اقتصادی رقم می خورد.
وی اضافه کرد: در کشور ایران هم امروز هفت منطقه آزاد فعال و ۳۲ منطقه ویژه اقتصادی 

داریم و ۴7 منطقه ویژه اقتصادی و هشت منطقه آزاد دیگر هم در حال فعالسازی است.
مشاور رییس جمهور خاطرنشان کرد: باید به دنبال فعالسازی ظرفیت های قبلی و ظرفیت های 
آینده باشیم تا بر اساس بند 11 سیاست های اقتصاد مقاومتی در سرفصل های اقتصاد مقاومتی 
اعم از انتقال فناوری، تولید، صادرات، تامین منابع مالی و تامین نیازهای ضروری کشور بتوانند 

فعالانه تر برخورد کنند.
سعید محمد با تاکید بر اینکه رفع موانع  تولید و حل مسائل مناطق ویژه یکی از موضوعات 
اصلی و مهم برای این مناطق به شمار می رود، گفت: امروزه فعالان اقتصادی بخش خصوصی 
علیرغم تمام مسایل و مشکلات تحریم مشکلات خود را حل می کنند و حتی تجهیزات را 

از کشورهایی که با ما در بحث تحریم درگیر هستند وارد می کنند و تولید را رقم می زنند.
بزرگترین مشکل فعالان اقتصادی تحریم ها و قوانین زائد داخلی است

وی افزود: ولی بزرگترین مشکل و معضل فعالان اقتصادی تحریم های داخلی و قوانین زائد 
و مقررات تو در تو و نگاه های جزیره ای در بین بخش های اقتصادی کشور است.

 ـصنعتی و ویژه اقتصادی تصریح کرد: هرکس از زعم  دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری 
خود یک قانونی را طراحی و ابلاغ می کند که جلوی یک مشکلی را بگیرد غافل از اینکه 
وقتی جامع به این قوانین و مقررات نگاه نشود این ابلاغیات باعث می شود در جای دیگر 

معضلات و مشکلات دیگری ایجاد شود.
سعید محمد یکپارچگی تیم اقتصادی را بسیار مهم دانست و اظهار داشت:  اگر این یکپارچگی 

نباشد این قوانین خلق الساعه باعث افت فعالیت های فعالان اقتصادی می شود.
وی گفت: به دنبال آن هستیم که با کمک خود مدیران مناطق ویژه اقتصادی بتوانیم تا جایی که 
سهم دبیرخانه است این یکپارچگی در دولت ایجاد شود که در جلساتی که طی این یک ماه 
گذشته با بخش های مختلف اقتصادی دولت و سایر مراکز تصمیم گیری و مجلس شورای 

اسلامی مواردی به بحث و بررسی گذاشته شده است.
 ـصنعتی و ویژه اقتصادی افزود: به حرکت درآوردن این  دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری 

چرخ دنده ها با هم و حل مسایل بسیار سخت است.
وی تصریح کرد: دستگاه های اجرایی در برخی مواقع قوانینی را خلاف آن ابلاغ می کنند 
که یکی از وظایف دبیرخانه این اســت که جلوگیری از این قوانین کرده و حتی پیگیری 

حقوقی کنیم.
مشــاور رییس جمهور گفت: تلاش بر این اســت که ماده 1۶5 اجرایی شــود و از تمام 
ظرفیت های آن استفاده کنیم و سعی بر مراقبت و محافظت از آنچه که به فعالان اقتصادی 
قول داده شده می شود تا از ظرفیت مناطق آزاد و ویژه اقتصادی کار اقتصادی خود را انجام 

داده تا دچار شوک و تنش نشوند.
مناطق ویژه اقتصادی کشور وضعیت مطلوبی دارند

وی افزود: ۳۲ منطقه ویژه اقتصادی وضعیت مناسب و مطلوبی دارند که بر اساس طرح 
جامعی که در دبیرخانه شورایعالی با شما به توافق رسیدند کار به جلو می رود و تاکید بر 
اجرای کارها براساس طرح جامع مورد نظر بنده هم هست و همه باید تلاش کنیم بر اساس 
این طرح حرکت شود و مناطق آزاد و ویژه اقتصادی جدید هم بر اساس طرح جامع کار کنند.

دبیر شورایعالی مناطق آزاد تجاری  ـصنعتی و ویژه اقتصادی ادامه داد: یکی از شاخصه هایی 
که مناطق ویژه توانسته اند در برخی جاها بهتر عمل کنند نوع مدیریت چه به لحاظ سازمان 

مسئول و چه مدیر منطقه ویژه اقتصادی بوده است.
سعید محمد اضافه کرد: در بررسی های انجام شده در دبیرخانه شورایعالی اگر سازمان مسئول 
پای کار باشد و حمایت های لازم را انجام دهد و از طرفی مدیر منطقه ویژه اقتصادی هم 
فرد قابل و توانمندی باشد این موجب جهش در پیشرفت فعالیت های اقتصادی در منطقه 

ویژه اقتصادی می شود.
وی گفت: نیاز به مدیرانی که برنامه ریز و مدیر بوده و شرایط جهانی و دیپلماسی اقتصادی را در 
نظر بگیرند و بتوانند ظرفیت سازی برای فعالان اقتصادی کنند و آن ها را بر اساس استراتژی ها 

و راهبردهای منطقه هدایت و حمایت کنند، داریم.
مشاور رییس جمهور با تاکید بر ارتباط بیشتر مناطق ویژه اقتصادی با دبیرخانه شورایعالی 
مناطق آزاد و ویژه اقتصادی، افزود: زیرا رابطه بین دبیرخانه شورایعالی و مناطق ویژه اقتصادی 
مقداری کم است و تعامل با دبیرخانه بیش از پیش احساس می شود که این موضوع دوسویه 

است و هم همکاران باید این تعامل را داشته باشند و هم شما این ارتباط را برقرار کنید.
سعید محمد تصریح کرد: به ارتباط آنلاین نیز نیاز داریم که یکی از نیازمندی ها برای تصمیم 
گیری درست برای فعالیت های اقتصادی در مناطق ویژه اقتصادی داشتن اطلاعات و آمار 

دقیق و به روز هست. 
وی اظهار داشت: متاسفانه برخی از مناطق ویژه اقتصادی همکاری های لازم را برای رساندن 
دیتاهای به روز با ما ندارند که باعث می شود در جلسات در سطح بالای دولت و مجلس آن 

طور که باید نتوانیم از این مناطق دفاع کنیم.

نقد منصفانه هموار کننده مسیر 
توسعه کیش  است 

اقتصاد کیش-  سرپرست سازمان منطقه آزاد کیش در اولین نشست خود با اصحاب 
رسانه کیش با تاکید بر ارائه نقد منصفانه و سازنده از اهالی رسانه خواست گزارشگر 

مسائل و مشکلات و فساد در جزیره کیش باشند.
به گزارش اقتصاد کیش، در این نشســت ســه ســاعته، تحقق سفر ارزان به کیش، 
جلوگیری از فعالیت رســانه های غیر واقعی با هدف عدم انعکاس اخبار نادرست، 
برطرف کردن مشکلات معیشتی و گرانی قیمت مسکن و اجاره بها، اتمام طرح های 
نیمه تمام، بررسی و نظارت بر عملکرد بخش های مختلف سازمان به ویژه حوزه 
گردشــگری، واردات خودرو، بررسی و حل مشــکلات نیروگاه های آب و برق، 
کاهش بروکراسی های اداری، تعامل مستقیم مسئولان و اصحاب رسانه، بستر سازی 
برای برقراری پرواز های خارجی به منظور جذب گردشگران سلامت و گردشگران 
ورزشــی، توجه ویژه به بخش درمان و امور کارآفرینان و سرمایه گذاران در کیش، 

مواردی  بود که توسط اهالی رسانه به اطلاع محمد رضا نوایی لواسانی رسید.
سرپرست سازمان منطقه آزاد کیش هم پس از استماع نظرات و پیشنهادات اصحاب 
رسانه کیش، اهالی رسانه را یکی از بازو های قدرتمند مشورتی در امور مردم و مسائل 
مختلف جزیره در کنار مســئولان عنوان کرد و گفت: مناطق آزاد با وجود اینکه با 
ماموریت ها و اهداف خوبی آغاز به کار کردند، اما امروز شاهد این هستیم که از مسیر 

اصلی خود خارج شده اند.
کیش بهشت کارآفرینان ایران اسلامی می شود

محمد رضا نوایی لواسانی با اشاره به اینکه یکی از محاسن تحریم ها برای کشور این 
بود که اهمیت کارآفرینی و توجه به سرمایه گذاری داخلی بیش از پیش پررنگ شد 
افزود: بسیاری از کارآفرینان و سرمایه گذاران کشور اماده همکاری و از خودگذشتگی 
برای توسعه کشور هستند، اما مسیر در پیش روی ان ها ترمز هایی وجود دارد که در 

دولت ها و سازمان ها برای ان ها بوجود امده و انگیزه ان ها را از بین برده است.
نوایی لواسانی با تاکید بر اینکه در اعطای مجوز ها نباید سخت گیری کرد چرا که ایجاد 
رانت و فساد را با خود به همراه خواهد داشت گفت: هم اکنون شاهد خرید و فروش 

میلیاردی مجوز ها هستیم.
وی از اهالی رسانه و مردم خواست تا کارآفرینان خرد و نوپا را معرفی کنند.

وی با اشاره به اینکه باید اجازه رقابت آزاد داد و اعطای مجوز ها را تسهیل کرد بیان 
کرد: اقتصاد سیال است و کسی که کار خود را بلد نباشد به راحتی از چرخه فعالیت 

خارج خواهد شد.
ساختار سازمان منطقه آزاد کیش درست نیست

سرپرست سازمان منطقه آزاد کیش با تاکید بر اینکه نظام ساختاری منطقه آزاد کیش 
درست نیست و بسیاری از افراد در جای خود قرار ندارند گفت: یکی از مشکلات 
نظام اداری ما این است که برخی از کارمندان و مدیران به دلیل اینکه حقوق ثابت دارند 
خیلی دغدغه بخش خصوصی و مشکلات انان را ندارند و حتی گاهی هم خودشان 

مانع فعالیت بخش خصوصی می شوند.
لواسانی افزود: برای مشکلات سازمانی و برون سازمانی کیش با برنامه آمده ایم و 

هم در کوتاه مدت و هم در بلند مدت باید فعالیت های خود را برنامه ریزی کنیم.
گزارشگر فساد باشید

سرپرســت سازمان منطقه آزاد کیش خطاب به اهالی رسانه کیش از آنان خواست 
به عنوان بازویی توانمند در کنار سازمان منطقه آزاد باشند و ضمن بیان و انعکاس 

توانمندی ها، نقاط قوت و دستاورد ها، به بیان نقد منصفانه بپردازند.
لواسانی افزود: رسانه های کیش گزارشگر فساد باشند و مطمئن باشید در برخورد با 
فساد بسیار جدی و قاطع خواهیم بود و هیچ خط قرمزی هم ندارم حتی افرادی که 

همراه من به کیش آمده باشند.
وی گفت: کار رسانه ای کاری بسیار حساس است و هم می تواند جامعه ای را به بیراهه 

ببرد و هم می تواند مسیر توسعه یک جامعه را هموار سازد.
فرهنگ در مناطق آزاد مغفول مانده است

نوایی لواسانی با بیان اینکه توجه جدی به فرهنگ در مناطق ازاد از تاکیدان رهبر انقلاب 
است گفت: از همه کسانی که در حوزه ترویج فرهنگ ایرانی اسلامی ایده های نو 

دارند حمایت می کنیم.
سرپرســت ســازمان منطقه آزاد کیش با تاکید بر اینکه به دنبال کار های ویترینی و 
نمایشی نیستیم افزود: تلاش میکنیم اقداماتمان تاثیر جدی در زندگی ساکنان جزیره 

داشته باشد.
شماره ۰۹۳4۷۶۹۰۱۱۱ برای بیان موارد فساد در جزیره

لواسانی در بخش دیگری موضوع مسکن را یکی از مشکلات جدی کیش برشمرد 
و با بیان اینکه ۶۰ درصد ساکنان جزیره مستاجرند گفت: این خود منشا شکل گیری 

مشکلات و مسائل بسیاری در کیش می شود.
وی افزود: دو قطعه زمین برای ساخت و ساز مسکن ارزان قیمت در نظر گرفته شده 

است گفت: تلاش میکنیم از طرق دیگر موضوع مسکن را سامان دهیم.
نوایی لواسانی با اشاره به تلاش برای رصد کامل مشکلات کیش هستیم تاکید کرد: 
حاضر به بازدید های سرزده به همراه رسانه ها از حوزه های مختلف فعالیت در جزیره  

هستم .

سرپرست سازمان منطقه آزاد کیش :

محمد مخبر روز گذشــته  در جلسه ستاد پیشگیری 
هماهنگی و فرماندهی عملیات پاسخ به بحران استان 
هرمزگان که با حضور مســوولان استانی و کشوری 
برگزار شد، افزود: البته در بازدیدی که از مناطق زلزله 
زده بخش فین و بندرعباس داشتیم افراد از نبود چادر 
گلایه نداشتند اما اگر کسری وجود دارد باید به طور 

حتم فراهم شود.
وی بیان داشت: در بعضی از مناطق زلزله زده که منازل 
مسکونی تخریب شده و یا کامل از بین رفته و جایی 
برای پخت و پز ندارند؛ بنابراین از استاندار هرمزگان، 
نیروهای بسیجی و سایر نهادها و دستگاه هایی که این 
امکان را دارند که به فوریت امکان تغذیه و غذای گرم 
را فراهم کنند، خواســتاریم که به طور حتم ظرف ۲۴ 

ساعت آینده این کار صورت گیرد.
معاون اول رییس جمهوری گفت: بعضی از خانه هایی 
که تخریب شده بود باید هرچه سریع تر باید اسباب 
و وسایل منزل تامین و در اختیارشان قرار گیرد اما در 
بحث ساخت و تامین مسکن  نیز با همان فرمولی که 
بنیاد مسکن دارد، باید به سرعت پیش از این زمستان 

و بارندگی، این مشکل برطرف شود.
مخبر ابرازداشت: خوشبختانه خانه ها به طور معمول 
کوچک بوده و به فوریت می توان بعضی از خانه ها 
را ساخت؛ بنابراین می شود با مردم طوری رفتار کنیم 
که در زمستان و بارندگی ها مشکلی نداشته باشند و 

سریع تر کار انجام شود.
معــاون اول رییس جمهوری ادامــه داد: تعدادی دام 
سبک نیز در مناطق زلزله زده فین از بین رفته است که 
جبران خواهیم کرد ضمن اینکه خوب است برخی از 
این روستاها که اشتغالی ندارند بنباید برکت به سرعت 
بنــگاه های کوچک و زودبازده راه بیاندازد و فرصت 
خوبی است که یک بخشی از این اشتغال را حل کنیم.
مخبر یادآورشد: با بررسی هایی که در استان هرمزگان 
خواهد شد، تعداد اشتغالی که لازم است در روستاهای 

آسیب دیده ایجاد شود، این ها را تامین کنند و باز در 
تهران نیز در این راســتا  با حضور مسوولان مربوطه 

تصمیم گیری خواهیم کرد.
وی گفت: مساله آب و برق چهار روستای بخش فین 
هم که مشکل دارند که البته یکی از این روستاها مشکل 
حفاری دارند و ممکن است کمی طولانی تر شود اما 

بقیه روستاها باید سریع تر مسائل شان حل شود.
معــاون اول رییس جمهوری ادامه داد: بعضی از این 
روســتاها باتوجه به اینکه روی گسل قرار دارند، در 
معرض زلزله هستند و باید پیگیری شود که در کدام 
مکان ها لازم به راه اندازی پایگاه امدادی راهداری ها 

است و سریع اقدام شود.
وی اضافه کرد: مدارس نیز که درظاهر تخریبی نیستند 
اما تعمیری هستند باید اداره کل نوسازی و توسعه و 
تجهیز مدارس هرمزگان با کمک بنیاد برکت بســیج 
شوند و به سرعت تعمیر این فضاهای آموزشی انجام 

شود؛ چرا که در روستاها چون تعداد دانش اموزان کم 
است و مدرسه ها حضوری است.

وی ادامه داد: تخت های بیمارســتانی در هرمزگان 
نسبت به استان های دیگر وضعیت مناسبی نیست که 
باید وزیر بهداشــت سریع تر این مشکل را حل کنند 
و همچنین باتوجه به اینکه این استان از مناطق زلزله 
خیز کشور است سوله ای چندمنظوره برای اسکان و 

درمان و غیره تعبیه شود.
معاون اول رییس جمهوری اظهارداشــت: از مردم 
هرمزگان استدعا داریم با توجه به اینکه احتمال پس 
لرزه ها وجود دارد لذا در منازلی که تخریبی هســتند 
حضور پیدا نکنند و درواقع خدواند لطف بزرگی به 
ما کرده است که این حادثه تلفات جانی جز یک نفر 

نداشت.
وی گفت: البته می طلبد که نیروهای انتظامی، بسیج و 
سپاه نیز از خسارت های احتمالی جلوگیری کنند و 
استاندار نیز  دستور دهند که هر کس هم به هر دلیلی 

نخواست رعایت کند، نگذارید این کار انجام شود.
مخبر خاطرنشــان کرد: آثار کوتاه مدت زلزله را باید 
ظــرف چند روز آینده به صــورت فوری از بین برد 
و زندگــی را عادی کرد و آثار دراز مدت آن هم مثل 
ساخت و ساز بسیجی شود که این کار صورت گیرد 

و دولت نیز در کمک رسانی اماده است.
وی همچنین ضمن خسته نباشید به همه مسوولان 
استانی و کشوری که به موقع و جهادگونه برای رفع 
مسائل و مشکلات در مناطق زلزله زده عمل کردند، 
گفت: استاندار مشکلات پیش آمده در زمینه ساخت 
مسکن، اشتغال، راه، بهداشت و درمان و غیره را ظرف 
۲ تا سه روز آینده جمع بندی و به ما ارسال کند ما نیز 
در جلسه ای در تهران با حضور مسوولان ذیربط روی 

همه موارد تصمیم خواهیم گرفت.

مخبرمعاون اول رییس جمهور:

وسایل مورد نیاز زلزله زدگان به فوریت 
تامین شود

اقتصـاد کیـش
سازمانآگهیها
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    اقتصاد کیش-  معاون اول رییس جمهوری با اشاره به بازدیدی که از مناطق زلزله زده بخش فین بندرعباس داشت، گفت: باید به 
مسائلی همچون تامین تغذیه به موقع و تهیه چادر که نیاز ضروری این مناطق بوده، به فوریت انجام گیرد.

آماده باش شرکت های بیمه برای 
پرداخت خسارت زلزله هرمزگان 

معاون نظارت بیمه مرکزی اعلام کرد: 

اقتصاد کیش - شرکت های بیمه با استقرار تیم های ارزیابی خسارت خود به پرداخت 
خسارت زلزله زدگان استان هرمزگان در اسرع وقت اقدام کنند. 

مفید امینی معاون نظارت بیمه مرکزی، ضمن ابراز همدردی با زلزله زدگان اســتان 
هرمزگان و استان های همجوار طی نامه ای از شرکت های بیمه خواست با استقرار 
تیم ارزیاب خسارت شرکت های خود در اسرع وقت به ارزیابی و پرداخت خسارت 

زلزله زدگان بپردازند. 
همچنین طی این نامه تاکید شــده است، شــرکت های بیمه اطلاعات و آمار روزانه 
خســارت های برآورد شده را با فرمت درخواستی به معاونت نظارت بیمه مرکزی 

ارسال کنند.

آسیب دیدن ۳ هزار واحد مسکونی در هرمزگان 
اقتصاد کیش - کمک هایی شــامل، چادر، تسهیلات ساخت مسکن، کمک های 

بلاعوض و بازسازی جایگاه های احشام در اختیار زلزله زدگان قرار می گیرد. 
رئیس ستاد بحران کشور گفت: زلزله به ۳ هزار واحد مسکونی در هرمزگان آسیب 
زده اســت. اسماعیل نجار در جلسه ستاد بحران استانداری هرمزگان افزود: 1۶5 
میلیون تومان وام روستایی و 1۸5 میلیون تومان وام شهری برای بافت های آسیب 

دیده در نظر گرفته شده است.

وی با اشاره اینکه مبلغ ۲۰ میلیون تومان بعنوان مسکن موقت در نظر گرفته شده است، 
گفت: کمک هایی شامل، چادر، تسهیلات ساخت مسکن، کمک های بلاعوض و 

بازسازی جایگاه های احشام در اختیار زلزله زدگان قرار می گیرد.
نجار افزود: 7 نفر بستری هستند که حال عمومی آن ها مساعد است.

رئیس ستاد بحران کشور خاطرنشان کرد: مراحل ساخت و ساز بافت های آسیب 
دیده با موافقت معاون اول رئیس جمهور بزودی آغاز می شود.

توزیع بسته های غذایی در روستاهای آسیب دیده 
هرمزگان

اقتصاد کیــش - مدیرعامل جمعیــت هلال احمر 
هرمزگان از توزیع بسته های غذایی 7۲ ساعته در برخی 
از روستاهای آسیب دیده خبر داد و گفت: جمعیت هلال 
احمر جهت توزیع اقلام زیستی و معیشتی از ظرفیت 

مناسبی برخوردار است.
مختار سلحشور در جلسه ستاد پیشگیری هماهنگی 
و فرماندهی عملیات پاســخ به بحران استان هرمزگان 
که به ریاســت معاون اول رییس جمهور، وزرای نیرو 
و بهداشــت، دبیر کل جمعیت هلال احمر، ولی پور، 
رئیس سازمان امداد و نجات و استاندار هرمزگان و دیگر 

مسئولان ارشد کشوری و استانی برگزار شد. 
سلحشــور ضمن ارائه گزارشی از روند امدادرسانی به 
زلزله زدگان گفت: در ســاعات اولیه پس از وقوع زلزله 
تیم های ارزیاب هلال احمر به مناطق متاثر از زمین لرزه 

اعزام شدند و تماس با معتمدین محلی نیز برقرار شد.
سلحشور با بیان اینکه ۶۰ روستا در شهرستان بندرعباس 
تحت تاثیر زلزله قرار گرفته اســت، افزود: از اســکان 
اضطراری اولیه در ۳۰ روســتا انجام و ۳۰ روستا دیگر 
در حال لکه گیری است. مدیرعامل جمعیت هلال احمر 
هرمزگان با اعلام آمادگی کامل این جمعیت برای ارائه 

خدمات امدادی عنوان کرد: امروز دو بالگرد به ظرفیت 
امدادرســانی اضافه خواهد شــد تا با پوشش همزمان 
امدادرسانی هوایی و زمینی موضوع اسکان اضطراری تا 
شب پایان یابد. وی از توزیع بسته های غذایی 7۲ ساعته 
در برخی از روســتاهای آسیب دیده خبر داد و گفت: 
جمعیت هلال احمر جهت توزیع اقلام زیستی و معیشتی 
از ظرفیت مناسبی برخوردار است و اقلام امدادی جهت 
توزیع به هرمزگان گسیل شده است. سلحشور در پایان 
از برپایی اردوگاه اسکان اضطراری در شهر بندرعباس 

جهت رفاه حال شهروندان مرکز استان خبر داد.

  هومن محمدکرمی


